

Title (en)

Cooler, in particular domestic cooler

Title (de)

Kältegerät, insbesondere Haushaltskältegerät

Title (fr)

Appareil frigorifique, en particulier appareil ménager

Publication

EP 2667128 A2 20131127 (DE)

Application

EP 13168638 A 20130522

Priority

DE 102012208600 A 20120523

Abstract (en)

The apparatus has upper and lower doors (1, 3) comprising a functional element designed as a door handle (18) and formed in a door front of a door exterior wall (13). The functional element is supported at a vertically erected base wall (35) and allows enlargement of the door front at a peripheral edge i.e. lower peripheral edge, of the door exterior wall. The base wall is extended along entire width of the doors. The base wall is arranged between the door exterior wall and a door end lath (17) in a height direction (Z) of the doors.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Kältegerät, insbesondere Haushaltskältegerät, mit einer Gerätetür (1, 3), die ein Funktionselement, insbesondere einen Türgriff (18), aufweist und dessen Türfront (2) durch eine Türaußenwand (13) ausgebildet ist. Erfindungsgemäß ist der Türgriff (18) an einer insbesondere hochkant aufgestellten Basiswand (35) gehalten, die sich zur Vergrößerung der Türfront (2) an einer Randkante (31) der Türaußenwand (13) anschließt, insbesondere an einer unteren Randkante (31) der Türaußenwand (13).

IPC 8 full level

F25D 23/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

F25D 23/028 (2013.01)

Citation (applicant)

DE 4239961 C2 19980702 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]

Cited by

ES2543277R1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2667128 A2 20131127; EP 2667128 A3 20160713; DE 102012208600 A1 20131128

DOCDB simple family (application)

EP 13168638 A 20130522; DE 102012208600 A 20120523